
Zápis z jednání školské rady při ZŠ Meteorologická ze dne 1. 10. 2015 

 

Přítomni: H. Sixtová, V. Tomášková, Z. Horčík, A. Stehlíková, H. Mašková, M. Exnerová, Z. Bělecký, 

J. Adámková 

Omluvena: J. Filipová 

Nepřítomen: R. Řezanka 

 

Jednání bylo zahájeno v 16,30 hodin 

1) Diskuse k nastavení elektronické žákovské knížky. Jedná se o novinku, postupně se upravuje 

nastavení a rozsah užívání. Na podnět rodičů bude nastaven samostatný přístup k nahlížení i 

pro žáky. Na dotaz zástupce rodičů ohledně tématu a data udělení známky bylo upřesněno, 

že u známek je datum vidět vždy a pro zjištění, za co daná známka je, je třeba v pravém 

horním roku zakliknout „Detail“. Bude zjišťováno, zda je možné nastavit upozornění na email 

rodičů, že v žákovské knížce došlo k nějaké nové události (nová známka či zpráva). Vedení 

školy velmi oceňuje výhody nové elektronické žákovské knížky, např. předávání hromadných 

zpráv rodičům a předcházení situacím, kdy žáci papírové žákovské knížky do školy nenosili. 

 

2) Školská rada schválila Výroční zprávu za školní rok 2014/2015 uvedenou v příloze 1 tohoto 

zápisu. 

 

3) Ředitel školy Mgr. Zdeněk Bělecký požádal školskou radu o projednání podmínek otevření 

třídy Montessori s 1. ročníkem v příštím školním roce. Aktuálně existuje jedna třída s 1. –

3. ročníkem, po projednání s rodiči a zřizovatelem bude tato třída ve stejném složení 

postupovat dál do vyšších ročníků a nebude přibírat další děti (nyní 28). V příštím školním 

roce proto připadá v úvahu otevření jedné třídy pouze s 1. ročníkem. S ohledem na kapacitu 

školy, po jejímž snížení přijímáme pouze děti ze školského obvodu, navrhuje případné 

otevření této třídy podmínit dostatečným počtem zájemců (kteří nebudou žádat o odklad 

školní docházky) ze spádového území školy. Tento zájem hodlá škola zjistit v mateřských 

školách MČ Praha – Libuš ihned poté, co nám ÚMČ dodá informace z matriky o dětech, které 

půjdou k zápisu do 1. ročníku (o tyto informace ředitel školy požádal začátkem září).  

Po diskusi o financování třídy a ekonomičnosti provozu školská rada doporučuje stanovení 

minimálního počtu dětí pro otevření třídy Montessori ve školním roce 2016/2017 na 

15 prvňáků. S tím, že v dalším školním roce 2017/2018 bude tato třída dalšími zájemci 

doplněna do počtu 30 dětí. Do třídy Montessori je možno přijmout jen děti ze spádové 

oblasti, protože tato třída nemá žádný speciální statut, je rovnocenná se třídami Amos. 

Příchod paní Adámkové – 17,10 hodin 

4) Členové školské rady vzali na vědomí Vyjádření k přijímání dětí z MČ Praha – Libuš 

předložené panem ředitelem Běleckým (viz příloha 2). V příštím školním roce tedy do ZŠ 

Meteorologická může nastoupit ze spádové oblasti 74 dětí a dalších 18 dětí, které měly 

odklad školní docházky. I když se dají opět předpokládat nové odklady, s největší 

pravděpodobností budou otevřeny 3 poměrně velké první třídy. Podle současných pravidel 



může ředitel školy přijmout pouze děti ze spádové oblasti ZŠ Meteorologická, nikoliv jiné. 

Nemůže tedy přijmout děti ze spádové oblasti ZŠ Coňka. Pokud by bylo přijato dítě z jiné 

spádové oblasti, musely by být přijaty všechny děti odkudkoli, čímž by se kapacita školy 

mohla naplnit již od září 2016.  

 

Odchod paní Sixtové (lékař) – 17,25 hod. 

Členové školské rady vyjádřili své přesvědčení, že by bylo neekonomické stavět nebo 

dostavovat budovu ZŠ s RVJ v Písnici pro 2. stupeň, ale bylo by lepší vypovědět smlouvu 

GAPu. Paní Adámková potvrdila, že pokud nebude dostačovat kapacita ZŠ pro spádové děti, 

vypoví se smlouva GAPu. Pan ředitel podotkl, že by bylo vhodné na základě zpracované 

demografické studie zpracovat přehled (počet dětí nastupujících do 1. tříd v nadcházejících 

školních letech) a zatím školní budovu, která je pronajímána GAPu, zřizovatelem stavebně 

neoddělovat. Pokud navíc důvodem snižování kapacity ZŠ Meteorologická ze strany obce je 

nedostatek obecních financí na provoz školy, není logické financovat provoz další budovy 

v Písnici. 

Dále byla projednávána otázka týkající se školských obvodů - zřizovatel by měl iniciovat 

možnost změny magistrátní vyhlášky č. 13/2014 a zjistit na příslušném odboru MHMP naše 

možnosti. Paní Adámková požádala pana ředitele o zaslání tohoto požadavku e-mailem, aby 

vše bylo vyřízeno do poloviny listopadu 2015, než bude probíhat Den otevřených dveří. 

Jednání rady bylo ukončeno v 18 hodin. 

 

Zapsala: H. Sixtová a V. Tomášková 

 

Přílohy: 

č. 1 – Výroční zpráva za školní rok 2014/2015 

č. 2 - Vyjádření k přijímání dětí z MČ Praha – Libuš  

 


